

Guangren Elementary School

Grade 4 Newsletter Week 8: October 14th - October 18th, 2024

光仁國小ESL雙語班週報 - 四年級 第一學期第八週 十月十四日 - 十月十八日

Contents 目錄:

- 1. A Peek into our Week!
- 2. High Frequency Words
- 3. Key Content Words
- 4. Grammar Focus
- 5. Social Conventions
- 6. Upcoming Dates / Important Announcement

- 1. 本週搶先看
- 2. 高頻率單字
- 3. 關鍵字彙
- 4. 文法重點
- 5. 主要句型
- 6. 即將到來的日子/ 重要公告



Grade 4 Yellow (Ren) class

四年級仁班黃組

In this class, students started the publishing step of their writing process. For this step, the students had to make a pamphlet. They wrote about the bladder and during this class they wrote and decorated their pamphlet. Here you can see the students writing the information first, before moving on to decorating. A lot of students made very interesting and fun pamphlets about the bladder!

課堂上,學生們開始了寫作過程中的出版步驟。在這個步驟中,學生必須製作一本小冊子。他們寫關於膀胱的內容,在這堂課上,他們寫並裝飾他們的小冊子。在這裡您可以看到學生先撰寫資訊,然後才開始布置。許多學生製作了非常有趣且好玩的膀胱小冊子!



Grade 4 Yellow (Ai) class

四年級愛班黃組

In this class, students did an activity to review what we've been doing in class so far. They had to organise strips of information into the categories for Unit 1: appearance, location and function. They received information about both the heart and the bladder and after reading, each table came to the back and placed the information in the correct section on the board. The students worked together and practiced team work.

課堂上,學生們做了一個活動來復習我們到目前為止在課堂上所做的事情。他們必須將資料條整理成第一單元的類別: 外觀、位置和功能。他們收到有關心臟和膀胱的資訊,閱讀後,每桌學生都走到後面,將資訊放在黑板上正確的部分。 學生一起練習團隊合作。



Grade 4 Yellow (Xin) Class

四年級信班黃組

In this class, students did a presentation of their published work. The students presented their pamphlets to their table group mates. Students did a great job finishing their pamphlets for the bladder in time to do their presentations. They did a great job in describing the various aspects of the organ by categorizing them in terms of appearance, location, function and healthy habits.

課堂上,學生們做了發表作品的簡報。學生向同桌組的同學呈現了他們的小冊子。學生表現很棒很準時地完成了膀胱的小冊子,並做發表。他們從外觀、位置、功能和健康習慣等方面分類,描述器官的各個層面,表現非常出色。



Grade 4 Green (Ai & Ren) class

四年級愛&仁班 綠組

In this class, the teacher helped the students review the writing process as they prepare for the upcoming CT assignment. They reviewed planning, drafting, revising and publishing their work. Now, the next step is for them to apply what they have learned throughout the unit.

課堂上,老師協助學生復習即將到來的單元總結作業時, 復習了寫作的過程。他們復習了計劃、打草稿、修改和發 表作品的過程。現在,下一步就是讓他們應用整個單元所 學到的知識。



High Frequency Words (HFW) & Keywords 高頻率單字和重要字彙

HFW

- Best
- City
- Country
- Animal
- Answer
- Example
- Healthy

高頻率單字

- 最棒的
- 城市
- 國家
- 動物
- 答案
- 範例
- 健康的

Content Keywords 關鍵字彙

Keywords

- Urine
- System
- Function
- Urinary
- Benefits
- Stores



關鍵字彙

- 尿液
- 系統
- 功能
- 泌尿系統
- 益處
- 商店

Grammar Focus

文法重點

Adjectives: (Colour, size, shape)

- The heart is <u>red</u> and has a <u>shape of 2 fists joined</u> together.
- The brain is **pink.**

Prepositions:

(in, on, behind, between, etc)

The heart is <u>in</u> the chest.



形容詞:

(顏色、尺寸、形狀)

- 心臟是紅色的,有兩個拳頭合在一起的形狀
- 大腦是粉紅色的。

介系詞:

(在…裡面、在…上面、在…後面、在…中間等)

• 心臟在胸口

Social Conventions

主要句型

- "I think we should......"
- "I think you should"
- "I think we shouldbecause"
- "You/we must....."



- 我認為我們應該…
- 我認為你應該…
- 我認為我們應該…因為…
- 你們/我們必須…

Upcoming Dates 即將到來的日子

- 10/29 Special Edition Newsletter
- 10/29 特別版週報

Important Announcement 重要公告

- ESL電子聯絡簿將預計在10/19全面停止更新,學生作業以及每週週報將會上傳到google classroom系統上面,請家長登入到學生google classroom上面觀看,謝謝!
- 10/25 (五) 課後自主學習手冊,將會先上傳電子檔到各班 Google Classroom系統。

